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P R O T O K Ó Ł  NR XVIII/2020 

 

 

z sesji Rady Gminy Kotlin odbytej w dniu 28 lutego 2020r. w sali  Urzędu Gminy                    

w Kotlinie w godz. od 13.00 do 14.10 
 

 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum.  

        Otwarcia XVIII sesji Rady Gminy dokonał przewodniczący Rady Gminy Czesław 

Moch, witając: wójta Mirosława Paterczyka sekretarza i radnego Powiatu Jarocińskiego 

Michała Urbaniaka, radnego Powiatu Jarocińskiego Janusza Barańskiego, skarbnika gminy 

Alicję Andrzejewską, radnych i  sołtysów. 

Przewodniczący Rady na podstawie listy obecności stwierdził obecność 12 radnych, co 

wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi kworum pozwalające na 

podejmowanie prawomocnych decyzji (po wygaśnięciu  mandatu radnej Beaty Skowrońskiej 

z dniem 29 listopada 2019 r. skład Rady wynosi 14 osób).   

Nieobecni na sesji radni: Tomasz Kosiński i Zenon Osicki. 

Listy obecności: radnych, sołtysów i zaproszonych gości stanowią  załączniki do protokołu. 

 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

 

Wójt Mirosław Paterczyk  zgłosił wniosek o dokonanie zmiany w porządku obrad, 

polegającej na wykreśleniu punktu 13 - podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie na czas oznaczony 10 lat umowy dzierżawy nieruchomości położonej w 

Sławoszewie, stanowiącej własność Gminy Kotlin. Wniosek został poddany pod 

głosowanie i przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”.  

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (12) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, 

Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie i stwierdzenie kworum. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z XVII  sesji Rady Gminy. 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Informacja Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

6. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz z 

wykonania uchwał Rady. 

7. Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kotlin. 

9. Przyjęcie sprawozdania  z realizacji gminnego programu profilaktyki i rozwiązywania 

problemów alkoholowych za 2019 rok. 
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10. Przyjęcie  raportu z wykonania gminnego programu przeciwdziałania narkomanii i 

efektu jego realizacji w roku 2019. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2020 rok. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Racendowie, stanowiącej własność 

Gminy Kotlin.  

13. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

14. Wolne głosy i wnioski. 

15. Zamknięcie obrad. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XVII sesji Rady Gminy. 

     Protokół z XVII sesji Rady Gminy wyłożony został do wglądu na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 27 lutego 2020r. oraz przed dzisiejszą sesją.  

Do protokołu nie wniesiono uwag. 

Protokół przyjęty został jednogłośnie 12 głosami „za”. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (12) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, 

Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  

 

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

     Przewodniczący Rady Czesław Moch poinformował, że pisemne interpelacje złożył 

radny Lucjan Antczak w sprawie: 

1) ułożenia bloczków betonowych wokół studzienki kanalizacyjnej na drodze przy ul. 

M. Skłodowskiej – Curie naprzeciw posesji nr 2; 

2) ułożenia chodnika z kostki betonowej przy ul. Waliszewskiej. 

Interpelacje zostaną niezwłocznie przekazane Wójtowi Gminy Kotlin – powiedział 

przewodniczący Rady.  

5. Informacja Przewodniczącego Rady z działalności w okresie międzysesyjnym.            

     Przewodniczący Rady poinformował, że podjęte uchwały oraz  zgłoszone wnioski 

przez radną  na 17.  sesji Rady Gminy przekazał Wójtowi Gminy w dniu 31 stycznia  br.  

Ponadto przewodniczący Rady poinformował, że uczestniczył:  

− w kilku spotkaniach z Wójtem Gminy w sprawach bieżących, 

− 1 lutego w zebraniu sprawozdawczym  OSP w Kurcewie, 

− 11 lutego w rozprawie administracyjnej w sprawie budowy chlewni w 

Orpiszewku, która odbyła się w sali Urzędu Gminy,  

− 14 lutego w uroczystym otwarciu windy w Szkole Podstawowej w Kotlinie, 

− 15 lutego  w zebraniu sprawozdawczym OSP w Wysogotówku, 

− 16 lutego wraz z przewodniczącym Komisji Hieronimem Adamskim  w Turnieju 

Piłki Siatkowej o Puchar Wójta Gminy Kotlin. 
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   Ponadto przewodniczący Rady poinformował o otrzymanym piśmie Starostwa 

Powiatowego w Jarocinie w sprawie dofinansowania przez Gminę Kotlin inwestycji pn. 

Przebudowa drogi powiatowej Hilarów – Wola Książęca. 

 

6.  Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności w okresie międzysesyjnym oraz                        

z wykonania uchwał. 

     Wójt poinformował, że wszystkie uchwały podjęte na 17. sesji   zostały przekazane 31 

stycznia   br. do Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu, Wydziału 

Kontroli, Prawnego i Nadzoru. W tym samym terminie przekazano Regionalnej Izbie 

Obrachunkowej w Kaliszu uchwałę ws. zmiany budżetu na rok 2020, a ponadto 

przekazano ją do ogłoszenia w  Dzienniku Urzędowym Województwa Wielkopolskiego.  

Wszystkie uchwały podjęte na 17. sesji  wywieszono na tablicy ogłoszeń w Urzędzie 

Gminy i umieszczono na stronie  BIP Gminy.  

W okresie od ostatniej  sesji Wójt Gminy wydał następujące zarządzenia: 

− w sprawie planu dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli 

szkół     i przedszkola prowadzonych przez Gminę Kotlin na 2020 rok  i ustalenia 

maksymalnej kwoty dofinansowania opłat za kształcenie pobierane przez szkoły 

wyższe i zakłady kształcenia nauczycieli oraz specjalności i form kształcenia,            

na które dofinansowanie jest przyznawane, 

− dwa w sprawie zmiany budżetu Gminy na rok 2020, 

− w sprawie przeprowadzenia otwartego konkursu ofert  na wsparcie realizacji 

zadania publicznego dotyczącego sportu, 

− w sprawie sprostowania błędu pisarskiego w zarządzeniu nr 90/2020 Wójta Gminy 

Kotlin z dnia 5 lutego 2020 r. w zmiany budżetu Gminy na rok 2020 ,  

− w sprawie ogłoszenia wykazu nieruchomości przeznaczonej do sprzedaży w trybie 

przetargowym. 

Ponadto Wójt Gminy Kotlin poinformował, że w ramach prac bieżących zrealizowano 

następujące zadania: 

1) 14 lutego br. Komisja przetargowa otwarła oferty złożone w przetargu na  rozbudowę i 

przebudowę budynku Urzędu Gminy. Zamawiający zamierza przeznaczyć na 

sfinansowanie zamówienia: 2.557.048,00 zł brutto,  w tym: 1.277.048,00 zł w 2020 

roku oraz 1.280.000 zł w 2021 roku. Wykonawcy, którzy złożyli oferty to: 

Przedsiębiorstwo Budowlano – Handlowe MARZYŃSKI Sp. z o.o. Sp. k. z Jarocina,  

- 2.471.707,87 zł oraz ST – INVEST Agnieszka Troińska Wilkowyja – 1.933.798,43 

zł; 

2) 14 lutego br. odbyła się oficjalna uroczystość związana z dostosowaniem budynku 

Szkoły Podstawowej  w Kotlinie, przy ul. Marii Konopnickiej 22 do osób 

niepełnosprawnych. Ponadto 18 lutego na konto Gminy przekazane zostały środki z 

PFRON w wysokości 123.848,12 zł; 

3) 18 lutego br. umieszczono na stronie internetowej ogłoszenie otwartego konkursu ofert 

na realizację zadania publicznego dot.  sportu w roku 2020 pn.: „Wspieranie 

działalności klubów sportowych działających na terenie Gminy Kotlin”. Wysokość 

środków publicznych przeznaczonych na realizację zadania wynosi  50 tys. zł; 

4) 24 lutego odebrano od Powiatowego Inspektora Nadzoru brak sprzeciwu do 

rozpoczęcia użytkowania sieci wodociągowej z przyłączami Kotlin ul. Spółdzielców. 

 

7. Powołanie Komisji Skrutacyjnej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Komisję powołuje Rada w głosowaniu jawnym, 
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zwykłą większością głosów. 

Zgłoszeni kandydaci: 

1) Grzegorz Warmuz, 

2) Marta Hudak , 

3) Magdalena Michalska. 

Zgłoszeni kandydaci wyrazili zgodę na kandydowanie. 

Za powołaniem Komisji Skrutacyjnej w składzie: radny Grzegorz Warmuz, radna Marta 

Hudak i i radna Magdalena Michalska głosowało 12 radnych.  

Komisja Skrutacyjna zgodnie ze Statutem Gminy wyłoniła spośród siebie 

przewodniczącą, którą  została radna Marta Hudak. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (12) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, 

Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  

 

 

8. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kotlin. 

Przewodniczący Rady Czesław Moch poinformował, że  funkcji wiceprzewodniczącego 

Rady nie można łączyć  z funkcją członka komisji rewizyjnej. 

Radna Dominika Kwiecińska została zgłoszona przez  przewodniczącego Rady Czesława 

Mocha  na kandydatkę na  Wiceprzewodniczącą Rady. 

Zgłoszona radna wyrazili zgodę  na kandydowanie. 

Przewodniczący Rady poinformował, że Rada wybiera Wiceprzewodniczącego Rady 

bezwzględną większością głosów  w obecności co najmniej połowy ustawowego składu 

Rady,  w głosowaniu tajnym. 

Głosowanie bezwzględną większością głosów oznacza, że przechodzi kandydat, który 

uzyskał co najmniej o jeden głos więcej od sumy pozostałych ważnie oddanych głosów, to 

znaczy przeciwnych i wstrzymujących. 

Zgodnie ze Statutem Gminy  radni głosują za pomocą kart ostemplowanych pieczęcią 

Rady Gminy. 

Następnie przewodniczący Rady  zaproponował sposób głosowania: 

w przypadku zgłoszenia 1 kandydata na wiceprzewodniczącego: 

− głosując za wyborem kandydata, radny stawia znak „X” w kratce przy słowie TAK, 

− głosując przeciwko wyborowi kandydata, radny stawia znak „X” w kratce przy 

słowie NIE, 

− niepostawienie znaku „X” w żadnej z kratek uważa się za głos „wstrzymujący się” 

− postawienie znaku „X”  w obu kratkach powoduje nieważność głosu. 

Za zaproponowanym sposobem głosowania,  głosowało 11 radnych. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (11) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak,   Magdalena Michalska, Czesław 

Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, 

Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 
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PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

BRAK GŁOSU (1) Dominika Kwiecińska 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  

     Komisja Skrutacyjna przystąpiła do pracy, przygotowując karty do głosowania. 

Przewodnicząca Komisji Marta Hudak wyczytywała kolejno nazwiska radnych z listy 

obecności, a pozostali członkowie Komisji wręczali karty do głosowania. 

Po zakończeniu głosowania Komisja Skrutacyjna przystąpiła do przeliczenia głosów. 

Przewodnicząca Komisji Marta Hudak odczytała protokół z ustalenia wyników 

głosowania. 

Zgodnie z protokołem  za wyborem Dominiki Kwiecińskiej  głosowało 11 radnych „za”, 1 

głos „wstrzymujący się”. 

Protokół Komisji Skrutacyjnej stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

     Następnie przewodniczący Rady odczytał  projekt uchwały w sprawie wyboru  

Wiceprzewodniczącego Rady Gminy Kotlin. 

Za podjęciem uchwały nr XVIII/97/2020 w sprawie wyboru radnej Dominiki 

Kwiecińskiej na Wiceprzewodniczącą Rady Gminy Kotlin  głosowało 11 radnych.  

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (11) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak,   Magdalena Michalska, Czesław 

Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, Mirosław Twardowski, 

Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (1) Dominika Kwiecińska 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  

  Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

     Przewodniczący Rady złożył gratulację radnej Dominice Kwiecińskiej wyboru na   

Wiceprzewodniczącą Rady, życząc satysfakcji z wykonywanej  funkcji. 

     Nowo wybrana wiceprzewodnicząca Rady Dominika Kwiecińska podziękowała za 

wybór. Powiedziała, że  jest to dla Niej ogromne wyróżnienie i zaszczyt, dlatego jest pełna 

zapału i dołoży wszelkich starań, aby nie zawieść pokładanych w Niej nadziei. Ponadto 

oświadczyła, że w związku z wyborem na stanowisko Wiceprzewodniczącej Rady, z 

dniem dzisiejszym rezygnuje z członkostwa w Komisji  Skarg, Wniosków i Petycji. Jej 

decyzja jest podykotowana tym, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

wiceprzewodniczący rady nie może być członkiem Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

     Przewodniczący Rady zaproponował zmianę porządku obrad,  składając wniosek 

formalny w sprawie rozszerzenia obrad sesji o punkt 13 pn. Podjęcie uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie  powołania Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin. 

Przewodniczący tłumaczył, że jest to podyktowane zapisami ustawy o samorządzie 

gminnym, które mówią, że w skład komisji skarg, wniosków i petycji nie wchodzą 

przewodniczący i wiceprzewodniczący rady (art. 18b ust.2 ustawy o samorządzie 

gminnym). 

 

Wniosek został poddany pod głosowanie Rady Gminy i przyjęty jednomyślnie 12 głosami 

„za”. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (12) 
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Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, 

Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  

 

9. Przyjęcie sprawozdania  z realizacji gminnego programu profilaktyki i 

rozwiązywania problemów alkoholowych za 2019 rok. 

    Przewodniczący Rady poinformował, że sprawozdanie było przedstawione  na 

wspólnym posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 27 lutego 2020r.  Sprawozdanie 

zostało przez Radę Gminy przyjęte bez uwag. 

Sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu. 

 

10. Przyjęcie  raportu z wykonania gminnego programu przeciwdziałania narkomanii i 

efektu jego realizacji w roku 2019. 

     Przewodniczący Rady poinformował, że raport  było przedstawiony  na wspólnym 

posiedzeniu stałych komisji Rady w dniu 27 lutego 2020r. Raport został przez Radę Gminy 

przyjęty bez uwag i stanowi załącznik do protokołu. 

11. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie budżetu Gminy na 2020 rok. 

   Uchwała nr XVIII/98/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie budżetu Gminy Kotlin na 

rok 2020 została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” i stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (12) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, 

Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

12. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 10 lat 

umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Racendowie, stanowiącej własność 

Gminy Kotlin.  

   Uchwała nr XVIII/99/2020 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie na czas oznaczony 

10 lat umowy dzierżawy nieruchomości położonej w Racendowie, stanowiącej własność 

Gminy Kotlin  została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” i stanowi załącznik do 

protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (12) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, 

Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  
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13. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie  powołania Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin. 

   Uchwała nr XVIII/100/2020 zmieniająca uchwałę w sprawie  powołania Komisji Skarg 

Wniosków i Petycji Rady Gminy Kotlin została podjęta jednogłośnie 12 głosami „za” i 

stanowi załącznik do protokołu. 

Wyniki głosowania imiennego 

ZA (12) 

Hieronim Adamski, Lucjan Antczak, Marta Hudak, Dominika Kwiecińska,  Magdalena 

Michalska, Czesław Moch, Marian Niewiada, Zbigniew Orpel, Zdzisław Staszak, 

Mirosław Twardowski, Radosław Wałkiewicz, Grzegorz Warmuz. 

PRZECIW (0) 

WSTRZYMUJĄCYCH SIĘ (0) 

NIEOBECNY(2) Tomasz Kosiński, Zenon Osicki  

 

14. Odpowiedzi na wnioski zgłoszone na poprzedniej sesji Rady Gminy. 

Wójt udzielił odpowiedzi na wnioski zgłoszone na XVII  sesji : 

− znak drogowy „droga bez przejazdu” przy ul. Kpt. J. Sobczaka w Kotlinie został 

ustawiony; 

− w sprawie naprawienia ławek  na placu zabaw i wymianę spróchniałych desek na 

scenie w Sławoszewie zostaną podjęte stosowne działania. W pierwszej kolejności 

zabezpieczone materiały i wymiana, a przy sprzyjających warunkach pogodowych 

konserwacja tych wszystkich elementów, 

− zarwana studzienka telekomunikacyjna przy sali w Sławoszewie została zgłoszona 

do naprawy, 

−   regulacja oświetlenia ulicznego na świetlicy w Racendowie została wykonana; 

− w sprawie usuniętego  słupa oświetlenia ulicznego przy budynku nr 11 Spółdzielni 

Mieszkaniowej w Kotlinie nie otrzymaliśmy jeszcze odpowiedzi.  

Ponadto poinformował o braku odpowiedzi  ze Starostwa Powiatowego w Jarocinie na 

wnioski zgłoszone w sprawach dróg i chodników powiatowych. 

 

15. Wolne głosy i wnioski. 

Głos zabrali: 

     Radna Marta Hudak powiedziała, że chciałaby się pochwalić, że młodzież z OSP 

Racendów zdobyła 2 miejsce (na 14 drużyn) w turnieju piłki nożnej w Grodzisku 

Wielkopolskim. Trzeba im oddać, że chłopaki się starają i mają zapał. Ma nadzieję, że 

znajdzie się sposób, żeby tej OSP w jakiś sposób pomóc. 

     Przewodniczący Rady zapytał, czy ta grupa młodzieży rozważa założenie 

stowarzyszenia? 

     Radna Marta Hudak odpowiedziała, że rozważają, ale są trudności. Pieniądze zbierali 

prywatnie. Ponadto radna pytała wójta, czy w statucie OSP Racendów nie można by 

zapisać dodatkowo takiego zadania jak udział w piłkarskich zawodach? 

    Wójt odpowiedział, że to zależy od OSP, bo  to oni podejmują statut, a nie my.   

     Sekretarz gminy Michał Urbaniak odpowiedział, że OSP nie ma takiej możliwości, bo 

działa statutowo, ma wpisane zadania związane z ratownictwem i ćwiczeniami itp. 

Natomiast jeśli by powstała grupa niezależna, to najlepiej jakby się zarejestrowała jako 

klub sportowy. Rejestracji można dokonać w starostwie, jest to prosta procedura.  

     Radny Powiatu Jarocińskiego Janusz Barański pogratulował radnej Dominice 

Kwiecińskiej wyboru na stanowisko Wiceprzewodniczącej Rady. Ponadto powiedział, że 
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w związku z koronawirusem, jako radni powiatowi są na bieżąco informowani  o 

działaniach szpitala.  Chce wszystkich uspokoić, bo szpital w Jarocinie jest przygotowany 

na negatywne rzeczy, które mogą się dziać. Mówił również o zaplanowanych 

wydarzeniach, które będą się działy na terenie gminy do połowy listopada. Jedno z tych 

wydarzeń, to m.in. to, że Dom Kultury w Kotlinie został beneficjentem programu „Dom 

Kultury+ Inicjatywy lokalne 2020 Narodowego Centrum Kultury w Warszawie”.  Projekt 

"Bank Pomysłów Społeczności Gminy Kotlin - bieg drugi" został według punktacji 

sklasyfikowany na 8 pozycji z wynikiem 78,80 punktów spośród 118 domów kultury w 

Polsce aplikujących w tym konkursie. Mówił, że będzie szereg spotkań i szkoleń. 

Zachęcał do zaanimowania społeczności w swoich miejscowościach i spróbować w tym 

konkursie wystartować. 

     Radny Powiatu Jarocińskiego w Jarocinie Michał Urbaniak powiedział, że na 

wczorajszej sesji powiatu, Starosta Jarociński poinformowała o otrzymaniu przez szpital 

procedur dot. postępowania w przypadku zarażenia koronawirusem. Procedury 

postepowania otrzymali również dyrektorzy szkół. Na spotkaniu zaplanowanym na 3 

marca będzie obecny przedstawiciel Państwowej Stacji Sanitarno – Epidemiologicznej w 

Jarocinie, który przedstawi prezentację dot. tematu koronawirusa. Ponadto poinformował, 

że na terenie gminy Żerków zostało wyznaczone miejsce na kwarantannę. 

 

Wnioski i zapytania złożyli: 

1) radny Marian Niewiada wnioskował o: 

− ustawienie znaku teren zabudowany przy drodze gminnej Wola Książęca – 

Wysogotówek w okolicy szkoły; 

− wymalowanie przed znakami Stop linii bezwzględnego zatrzymania w Woli 

Książęcej; 

− wykopanie odcinka  rowu w Woli Książęcej, które zostało ujęte w planie na rok 

2019, a niezrealizowane do tej pory;  

− załatanie dziur na drogach powiatowych w całej gminie. 

2) sołtys Twardowa Barbara Padrok wnioskowała o wymianę spróchniałej równoważni 

na placu zabaw w Twardowie. Ponadto podziękowała wójtowi, w imieniu dzieci i 

rodziców, za zamontowanie bezpiecznego siodełka na placu zabaw. Sołtyska zapytała, 

co jest z tym protestem ws. budowy chlewni w Twardowie? 

Wójt Mirosław Paterczyk odpowiedział, że w tej sprawie toczy się postępowanie 

administracyjne i w stosownym terminie odbędzie się rozprawa administracyjna. 

3) sołtys Woli Książęcej Stefan Kozłowski pytał,  co się dzieje w kwestii   folii rolniczej? 

Wójt Mirosław Paterczyk odpowiedział, że jedynym odbiorcą folię rolniczej jest firma 

Jopek w Fabianowie. Folię można zdać tylko prywatnie, bez udziału samorządu. 

4) sołtys Kotlina Marek Dekert wnioskował o: 

− doprowadzenie do stanu pierwotnego chodników po zakładanym światłowodzie; 

− usunięcie lodówki wyrzuconej do rowu przy ul. Kochanowskiego w Kotlinie. 

 

16. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady Czesław Moch, podziękował za udział i zamknął XVIII sesję Rady 

Gminy Kotlin.  

 

Protokółowała: Wanda Margiela 

 Przewodniczący Rady 

  /-/ Czesław Moch 


